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111...    Obrazložitev šole     

   

Osnovna šola Frana Kocbeka Gornji Grad        
Kocbekova cesta  21    

3342 Gornji Grad    

   
Tel: 03 839 12 40    

   
E-pošta: sola.gornji-grad@guest.arnes.si    

 

   

Števila: 50-3/2013    
Datum: 14. 1. 2013    

   

   
OBČINA GORNJI GRAD    
Attemsov trg 3    
3342  GORNJI GRAD    

   

   
Zadeva: Preoblikovanje oddelkov - obrazložitev za občinski svet    

   

   
Na osnovi  Pravilnika o normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti 

predšolske vzgoje, smo v skladu s 33. členom tega pravilnika in na osnovi prijav otrok v vrtec 

za 1. 9. 2012 oblikovali oddelke, za katere smo  z vaše strani naše  prejeli  soglasje. Nastal pa 

je problem tekom šolskega leta, ker smo prejeli  odločbe za otroke s posebnimi potrebami in 

nekaj izpisov  iz vrtca.    

   
O B R A Z L O Ž I T E V:    

   
1. S 1. septembrom 2012 nekateri starši svojih otrok zaradi takšnih ali drugačnih razlogov v 

vrtec  niso vključili. Zato je v oddelkih  II. starostnega obdobja (JEŽKI) ostalo nekaj praznih 

mest, ki jih  občina v skladu z zakonodajo tudi finančno pokriva.    

   
2. V mesecu novembru, natančno 6. in 26. novembra 2012,  smo prejeli 2 Odločbi o usmeritvi 

otrok s posebnimi potrebami, ki nam nalagata naslednje: število otrok v oddelku, v katerega 

bo vključen …, mora biti manjše od predpisanega normativa. Prav tako smo v decembru 2012 

prejeli še izpis iz vrtca  za 2 otroka v  oddelku (JEŽKI).    

   
3. Istočasno  pa se srečujemo z  veliko potrebo po vključitvi novih otrok v I. starostno skupino 

(4 otroci s 1. 3. 2013, 1 otrok s 1. 5. 2013  in 2 otroka s 1. 6. 2013). V vednost na današnji dan 

imamo brez razpisa za vpis v vrtec že 22 vlog ( kar 12 tekom tega šolskega leta in 10 s 

1.9.2013).    

   
4. Glede na zgoraj navedeno, seveda tudi v soglasju s starši, ki smo ga že pridobili, želimo 

sledeče:    
-  z notranjo prerazporeditvijo otrok želimo homogeni oddelek II. starostnega obdobja (JEŽKI 

normativ 17 - 22 otrok - starost otrok od 4-5 let) -  preoblikovati   v heterogen oddelek( 

normativ 14- 19 otrok - starost otrok od 3-5 let).    
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-  z notranjo prerazporeditvijo otrok želimo homogeni oddelek II. starostnega obdobja (BIBE 

normativ 12 - 17 otrok- starost otrok od 3-4 let) -  preoblikovati   v kombiniran  oddelek( 

normativ 10- 17 otrok -starost otrok od 3-5 let).    

   
5. Če bi pridobili soglasje ob preoblikovanju oddelka, bi:    
- s tem  upoštevali  Odločbi za otroke s posebnimi potrebami,    
- zmanjšali  število plačljivih prostih mest (trenutno 5), ki jih  pokriva občina,    
- 4 družinam, ki iz Gornjega Grada vozijo svoje otroke v Bočno, skrajšali vsakodnevno 

vožnjo otrok v oddaljenejši vrtec,    
- s prerazporeditvijo in preoblikovanjem oddelkov bi s 1. 3. 2013 omogočili vključitev novim 

4 otrokom vstop v vrtec v oddelek I. starostnega obdobja.    

   
 Na vas se obračamo s prošnjo, da nam pomagate razrešiti nastali problem. Prosim,  razumite, 

da naši otroci niso »jabolka in hruške«, ki se jih lahko meša kakor koli, da mi nimamo vpliva 

na starše, če otroka  ne vključijo v vrtec ali ga  iz vrtca izpišejo.  Tudi nimamo vpliva, da  se 

vsi otroci ne rodijo takrat in tako, kot je zapisano v predpisih in bi bilo najbolj ugodno za 

začetek novega šolskega leta. Prosim razumite, da v naši družbi obstajajo tudi otroci s 

posebnimi potrebami ter da moramo upoštevati odločbo in da vendar moramo biti fleksibilni 

glede na potrebe in situacije.    

   
 

P.S:    
Spoštovani svetniki, čeprav se vam mogoče  zdi še prezgodaj, bi vas kljub temu prosili, da 

razmislite, kam bomo z novim šolskim letom namestili vse otroke, ki jih starši  želijo vključiti 

v vrtec. Iz vrtca bo v prvi razred odšlo 22 otrok. V kolikor v Gornjem Gradu za skupino, ki 

deluje začasno že 9. leto v jedilnici šole, ne zagotovimo ustreznih prostorov, s 1. 9. 2013 ne 

moremo sprejeti nobenega novega otroka več, čeprav imamo brez razpisa, ki ga po zakonodaji 

moramo izvesti, trenutno prijavljenih že 22 otrok.    

   
V upanju na čimprejšnji odgovor, vas prav lepo pozdravljamo.    

   

   
Pedagoška vodja vrtca:       Ravnateljica:    
Marija GRČAR       Lilijana BELE    

   

   



 

 

   



 

 

 



 

 

2. Obrazložitev lokalne skupnosti  
 

Oblikovanje oddelkov, skupaj z ostalimi elementi organizacije vrtca se skladno z 21. členom Zakona 

o vrtcih določi z Letnim delovnim načrtom, ki ga sprejme svet vrtca. Pred sprejemom LDN mora 

vrtec z občinsko upravo občine ustanoviteljice uskladiti vse tiste elemente, ki imajo posledice za 

zagotavljanje sredstev s strani ustanovitelja. Nadalje podzakonski akt Pravilnik o normativih in 

kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje v 33. členu določa, da se vrsto in 

število oddelkov ter število otrok v oddelku vrtec določi skupaj z lokalno skupnostjo, ustanoviteljico 

vrtca. Oddelki se oblikujejo pred začetkom šolskega leta za celo šolsko leto. 

 

Da smo vsem otrokom, katerih starši so med letom izrazili željo po vključitvi svojega otroka v vrtec, 

zagotovili mesto v vrtcu, smo, kljub temu, da to ni zakonsko ustrezno, na predlog Osnovne šole 

Frana Kocbeka v letu 2007 med letom šoli izdali soglasje za preimenovanje kombiniranega oddelka v 

vrtcu Gornji Grad, ki ima normativ 10-17 otrok, v heterogeni oddelek II. starostnega, ki ima normativ 

14-19, kar je po tolmačenju šole pomenilo, da starši ne bodo čakali na sprostitev mesta v vrtcu za 

svojega otroka. Enako se je zgodilo v letu 2008, ko smo, na predlog šole med letom soglašali s 

preoblikovanjem heterogenega oddelka I. starostnega obdobja v Gornjem Gradu v homogeni oddelek 

I. starostnega obdobja, s čimer smo pridobili dva dodatna mesta. V tistem času so bili vsi ostali 

oddelki polno zasedeni oz. ob izdaji soglasja, kar nam omogoča 34. člen Pravilnika o normativih in 

kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje zasedeni preko normativa za do dva 

otroka. 

 

V letu 2012 smo s sklepom Občinskega sveta, na predlog šole, katere pristojni so ugotavljali, da imajo 

več vpisanih otrok, kot smo imeli trenutno zagotovljenih mest (po nekaterih dopisih in seznamih šole 

naj bi bilo teh otrok približno 14, v gradivu, ki ga je pripravila šola za OS pa 5 otrok), odprli nov 

oddelek v Bočni oz. ½ heterogenega oddelka II. starostnega obdobja za šolsko leto 2012/2013 

preoblikovali v kombinirani oddelek. Hkrati z odprtjem oddelka v Bočni smo šoli, na predlog šole, 

povišali normativ v kombiniranem oddelku – PIKAPOLONICE za enega otroka, v vrtcu Gornji Grad v 

homogenem oddelku I. starostnega obdobja – SONČKI za dva otroka in v homogenem oddelku II. 

starostnega obdobja – BIBE prav tako za dva otroka. 

 
Oktobra 2012 smo skupaj z ravnateljico šole in pedagoško vodjo vrtca na sestanku obravnavali tekoče 

teme poslovanja vrtca in šole, med katere smo uvrstili tudi prostorsko stisko, predvsem v vrtcu 

Gornji Grad. Kljub temu, da strokovno delo s področja oblikovanja skupin otrok z upoštevanjem 

optimalnega počutja otrok izvajajo strokovni delavci šole, smo tako starši, kot občinska uprava 

ugotavljali, da so oddelki, ki so trenutno na razpolago, prepolni otrok. Glede tega so opozarjali tudi 

strokovni delavci šole na eni strani, na drugi pa smo od njih prejemali vloge za povečanje normativov 

v vrtcu. Glede na navedeno smo na omenjenem sestanku prišli do sklepa, da obstoječih oddelkov ne 

moremo več polniti do števila otrok, ki nam ga en podzakonski akt dovoljuje, ker površine prostorov 

vrtca ne zadostijo površini, ki je predpisana na otroka v drugem podzakonskem aktu. Pri tem smo 

obravnavali tudi še vedno aktualno temo o graditvi vrtca, ki naj bi rešila prostorsko stisko. Tako smo 

se skupaj dogovorili, da otrok v oddelke ne bomo »dodajali na silo« in na začetku naslednjega 

šolskega leta oblikovali najbolj optimalne oddelke otrok, ki bodo prilagojeni posameznemu 

prostoru. 

 



 

 
V začetku meseca januarja 2013 smo imeli ponovni sestanek skupaj z ravnateljico, računovodkinjo in 

pedagoško vodjo vrtca, na katerem smo obravnavali tekoče teme poslovanja, možnostih glede 

dodatnega znižanja ekonomske cene vrtce in vlogo, ki smo jo prejeli zadnji teden v decembru 

lanskega leta in je predložena v gradivo za obravnavo. Občinska uprava je namreč ustno strokovni 

delavki vrtca, ki je predložila vlogo, na sestanku zavrnila izdajo soglasja za preoblikovanje oddelkov 

vrtca med letom, pri čemer je odločitev temeljila na posledicah, ki bodo nastale s potrditvijo in 

vsebinah dokumentov, tudi računovodskih, ki so nastale od potrditve odprtja oddelka v Bočni na 

občinskem svetu.  

 

Odločitev je v prvi vrsti temeljila na dejstvu, kot smo navedli v uvodu, da zakonodaja in podzakonski 

akti določajo uskladitev in potrditev oddelkov pred začetkom šolskega leta, v LDN, za celo šolsko 

leto. V konkretnem primeru namreč ne gre za minimalno spremembo, kot je to bilo v letih 2007 in 

2008, ko je šola želela ugoditi enemu oz. dvema staršema, da jim ni bilo potrebno zaradi »občinske« 

(čeprav gre tukaj za državno, saj te splošne akte sprejema DZ in ne OS) birokracije čakati na čakalni 

listi.  Med letom zakonsko ni dovoljeno spreminjati oddelkov, kljub temu, da smo dvakrat to storili 

zaradi obrazložitve šole o nujnosti po dodatnem sprejemu otrok. 

 
K zavrnitvi potrditve je vodilo tudi dejstvo, s katerim seznanjamo občinski svet. Po predloženih 

dokumentih/seznamih o domnevno odklonjenih otrocih in dokumentih, da bodo vsi oddelki polni in 

da iz občinskega proračuna ne bomo pokrivali stroškov, ki nastajajo s praznimi mesti, iz računov, ki 

smo jih prejeli od šole izhaja, da smo v mesecu septembru v novem oddelku v Bočni pokrivali 3 

prazna mesta, v mesecu oktobru 6 praznih mest, v novembru 5 praznih mest in decembru 5 praznih 

mest, kar je občinski proračun do sedaj skupaj bremenilo za 5.972,28 EUR. Kot je razvidno iz 

predložene vloge pa stroškov za pokrivanje praznih mest v oddelku vsaj do meseca marca še ne bo 

konec saj šola hkrati z vlogo za spremembo oddelkov in poviševanja normativov v oddelkih predlaga, 

da kljub majhnemu številu otrok (8 otrok pri normativu 12 otrok, torej 4 prazna mesta) tega oddelka 

ne preoblikujemo. Otroke, ki so bili na seznamu, predloženem na OS za potrditev odprtja oddelka v 

Bočni, so strokovni delavci šole med šolskim letom prestavili v oddelke v Gornji Grad, v katere so jih 

zaradi nekaj izpisov in ob uporabi fleksibilnega normativa (povečanja števila otrok) lahko vključili, 

čeprav kot smo prej omenili, se skupine po predpisih formirajo za celo šolsko leto in se med letom 

ne bi smele spreminjati. S tem dejanjem pa je bil za občinski proračun povzročen do meseca 

decembra prej omenjeni strošek, v oddelkih vrtca v Gornjem Gradu pa je zmanjkalo dodatnih 

praznih mest za otroke s posebnimi potrebami, za katere se je že ob prejemu vlog staršev za 

vključitev v vrtec vedelo, da bo med letom prejeta odločba o usmeritvi.  

 

Nenazadnje iz vloge šole izhaja, da se kljub morebitnemu preoblikovanju oddelkov, nepotrebnim 

stroškom za pokrivanjem praznih mest ne bomo izognili, saj nam do meseca marca v oddelku 

Čebelice v Bočni ostajajo 4 prazna mesta, od meseca marca naprej dve prazni mesti na eni strani, na 

drugi strani pa bodo stroške občinskemu proračunu povzročali vsi fleksibilni normativi (povečanje 

števila otrok v oddelkih Gornjega Grada), povzročena pa bo tudi slaba volja staršev, saj bodo 

neprimerni prostori (predvsem oddelek, ki gostuje v jedilnici šole) v Gornjem Gradu, kljub dogovoru, 

ostali prenapolnjeni.      

 

Res je, da v vrtcu Gornji Grad in Bočna od leta 1995, od kar je bila občina ustanovljena, nismo imeli 

odklonjenih otrok oz. čakalne liste otrok, ki čakajo na sprostitev mest v oddelkih, vendar že nekaj 



 

 
časa opozarjamo strokovne delavce šole, da so trenutni prostori oddelkov, ki so na razpolago, 

neprimerni za tako številčne skupine in da smo dolžni vsaj tistim otrokom, ki so vključeni v oddelke 

vrtca, zagotoviti nek minimalni standard in njihovo dobro počutje, kar s stalnim spreminjanjem 

skupin in polnjenjem oddelkov z dodatnim normativom, sigurno ne izvajamo. Problem čakalnih list 

(če bo do njih prišlo) bomo mogli reševati na drugačne načine oz. če za to nimamo prostorskih 

možnosti v občini, počakati na sprostitev sredstev za namen izvedbe investicije.          

 

 


